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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Tájékoztatás a parlagfűrő l”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A fent nevezett témába számos alkalommal fordultam Önhöz az elmúlt id őszakban, azonban
válaszaiban elsősorban a parlagfű előfordulásáról, elterjedésérő l, a fertőzött területek felderítéséről ,
a védekezésre szánt forrásokról tájékoztatott, miközben a parlagfű elleni védekezésről, a növény
kifejlődésének megelőzéséről nem esett szó .
Tekintettel arra, hogy a parlagfű szezon még odébb van, azonban lassan megkezdődnek a tavasz i
munkák a földeken, véleményem szerint most lehet az emberek figyelmét felhívni a parlagfű okozta
veszélyekre, megbetegedésekre, a megelőzésre .

Kérdezem Miniszter Urat :

Tervezi-e a Vidékfejlesztési Minisztérium tájékoztató kampány elindítását parlagfű
témájában?
Amennyiben igen, gondoltak-e arra, hogy a hazánkban működő médiákat megszólítsák az
ügyben, hogy társadalmi célú hirdetés keretében a társadalom széles rétegeit tájékoztassák a
parlagfű okozta megbetegedésekrő l, a parlagfű elleni küzdelemről?
A minisztérium tervezi-e EU-források bevonását a parlagfű elleni védekezésre, tájékoztató
kampány elindítására?

Tisztelt Miniszter Úr, végül kérem tájékoztasson, hogy a zárolások után a 2011 . évi költségvetésben
mekkora összeget szánnak a parlagfű elleni védekezésre?

Várom megtisztel ő válaszát!
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